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Zápis z řádného zasedání AS FaVU ze dne 3. 2. 2020 
středa 3. 2. 2020, 10.00 h, MS Teams 

 
Přítomni: Vasil Artamonov, Jennifer Hellia de Felice, Tomáš Hrůza, Luděk Rathouský, 

Pavel Sterec, Markéta Žáčková (opustila zasedání po projednání bodu č. 6 z důvodu 
zkoušení studentek a studentů FaVU VUT), Vojtěch Dvořák, Petr Mucha 

 
Omluveni: Břetislav Malý, Natálie Sodomková, Jakub Tajovský 
 
Hosté:  Filip Cenek, Katarína Hládeková 
 
 
Program řádného zasedání AS FaVU dne 13. 1. 2020: 

1. Schválení programu řádného zasedání AS FaVU dne 3. 2. 2021, Markéta Žáčková 
2. Schválení zápisu z řádného zasedání AS FaVU ze dne 2. 12. 2020, Markéta Žáčková 
3. Schválení zápisu z řádného zasedání AS FaVU ze dne 13. 1. 2021, Markéta Žáčková 
4. Volby do AS FaVU VUT pro funkční období duben 2021 – duben 2024, Luděk Rathouský,  

Markéta Žáčková 
5. Dodatek č. 3 ke směrnici děkana č. 3/2020: Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí 

ke studiu do bakalářského studijního programu na FaVU VUT pro akademický rok 
2021/2022,Filip Cenek, KatarínaHládeková 

6. Jednací řád Umělecké rady FaVU VUT, Filip Cenek 
7. Elektronické úložiště (media archiv) FaVU VUT, Jennifer de Felice, Filip Cenek 
8. Informace z AS VUT, Tomáš Hrůza 
9. Různé 
10. Stanovení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 

 
 
1. Schválení programu řádného zasedání AS FaVU dne 3. 2. 2021, Markéta Žáčková 

Hlasování: 
pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0. 

Program řádného zasedání AS FaVU dne 3. 2. 2021 byl schválen. 
 
2. Schválení zápisu z řádného zasedání AS FaVU ze dne 2. 12. 2020, Markéta Žáčková 

Hlasování: 
pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0. 

Zápis z řádného zasedání AS FaVU ze dne 2. 12. 2020 byl schválen. 
 
3. Schválení zápisu z řádného zasedání AS FaVU ze dne 13. 1. 2021, Markéta Žáčková 

Hlasování: 
pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0. 

Zápis bylz řádného zasedání AS FaVU ze dne 13. 1. 2021schválen. 
 
4. Volby do AS FaVU VUT pro funkční období duben 2021 – duben 2024, Luděk Rathouský 

4.1. Luděk Rathouský informoval přítomné, že volby do AS FaVU pro funkční období 
duben 2021 – duben 2024budou v souladu s platnou legislativou vyhlášeny na 
začátku měsíce března 2021, přičemž nejzazší termín jejich vyhlášení je 18. 3. 2021 
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(ustavující zasedání AS FaVU proběhlo 18. 4. 2018). Dále navrhl ustanovení Volební 
komise v následujícím složení: 

Vasil Artamonov 
Jennifer Helia de Felice 
Luděk Rathouský 
Vojtěch Dvořák 
Petr Mucha 

Všichni nominovaní se svým jmenováním do Volební komisepro volby do AS FaVU pro 
funkční období duben 2021 – duben 2024souhlasili. Následně zvolili Jennifer Helia de 
Felice předsedkyní Volební komise. 

Hlasování: 
pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0. 

Složení Volební komise pro volby do AS FaVU pro funkční období duben 2021 – duben 2024 bylo 
schváleno. 

4.2. Dále se rozvinula diskuse o stanovení termínu a místa konání voleb. Termín byl 
Stanovenna 1. až 3. 3. 2021 do 00.00 h, přičemž volby proběhnou elektronicky. 

 
5. Dodatek č. 3 ke směrnici děkana č. 3/2020: Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke 

studiu do bakalářského studijního programu na FaVU VUT pro akademický rok 2021/2022, 
Filip Cenek, KatarínaHládeková 

Na základě žádosti předkladatele se členové AS FaVU se shodli, že uvedený dokument 
bude projednán a schválen ve zkrácené předkládací lhůtě.  

Proděkanka pro studium FaVU VUT Katarína Hládeková představila obsah dokumentu 
Dodatek č. 3 ke směrnici děkana č. 3/2020, který detailně určuje podobu druhého kola 
přijímacích zkoušek do bakalářského studijního programu na FaVU VUT pro akademický rok 
2021/2022, který byl vytvořen na základě nastalé epidemiologické situace. Dále informovala 
přítomné, že podoba uvedených zkoušek byla zformována na základě dvou schůzek s pedagogy, 
studijními referentkami avedoucím Kabinetu informačních technologiíFaVU VUT a správcem 
infrastruktury a virtualizace Centra výpočetních a informačních služebVUT Vítem Balounem. 
Děkan a proděkanka sdělili přítomným, že uchazeči obdrží předem dva úkoly, které předloží ke 
dni 8. 3. 2021. Uchazeči, kteří se budou přijímacího řízení účastnit prezenčně, budou v ateliérech 
pro zpracování dalších dvou úkolů in situ rozděleni do skupin po méně než 10 osobách. 
Uchazeči, kteří se písemně omluví z prezenční účasti na přijímacím řízení do 18. 3. 2021, budou 
zkoušeni v online režimu prostřednictvím MS Teams. Děkan rovněž představil srovnání koncepce 
přijímacího řízení na dalších vysokých uměleckých školách (UMPRUM, AVU v Praze, JAMU, 
Fakulta multimediálních studií UTB ve Zlíně). 

Následně se rozpoutala diskuse nad možnostmi minimalizace rizika nákazy 
prostřednictvím testování přímo na půdě FaVU VUT. Tomáš Hrůza navrhl, aby byl proveden 
průzkum týkající se provádění testování na onemocnění COVID-19 na půdě fakulty, jehož 
realizací bude pověřena tajemnice fakulty Martina Pěnčíková. 

Hlasování: 
pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0. 

Dokument Dodatek č. 3 ke směrnici děkana č. 3/2020: Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro 
přijetí ke studiu do bakalářského studijního programu na FaVU VUT pro akademický rok 
2021/2022 byl schválen ve zkrácené předkládací lůtě. 
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6. Jednací řád Umělecké rady FaVU VUT, Filip Cenek 
Děkan představil obsahové úpravy dokumentu Jednací řád Umělecké rady FaVU VUT ošetřující 
možnost distančního jednání tohoto orgánu, již bylo třeba formulovat na základě stávající 
epidemiologické situace. Následně vznikla diskuse nad článkem 4 – Počet členů a členek 
Umělecké rady, který byl upraven na 21 osob. Diskuse se rozvinula v řešení jazykové stránky 
dokumentu a v analýzu generově vyváženého vyjadřování. Bylo rozebíráno užívání generického 
maskulina oproti užívání obou mluvnických rodů, tedy feminina i maskulina. Členové AS FaVU se 
shodli, že v dokumentu bude užita posledně jmenovaná varianta. Dokument byl následně stažen 
z jednání a doporučen ke konzultaci s odbornicí/odborníkem na genderově vyvážené 
komponování textu. Jeho schvalování bylo přesunuto na příští zasedání AS FaVU. 
 
Předsedkyně AS FaVU po projednání bodu č. 6 opustila zasedání z důvodu zkoušení studentek a 
studentů FaVU VUT. Vedení jednání převzal místopředseda AS FaVU. 
 

7. Elektronické úložiště (media archiv) FaVU VUT, Jennifer de Felice, Filip Cenek 
Po stručném představení postupu budování media archivu byl tento bod z časových důvodů 
přesunut na příští zasedání AS FaVU.Po krátkém jednání členové AS FaVU– rovněž z časových 
důvodů– přistoupili k hlasování o přesunutí bodů č. 7,8a 9 na příští zasedání AS FaVU. 

Hlasování: 
pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. 

Přesunutí bodů č. 7, 8 a 9 na příští zasedání AS FaVU bylo schváleno. 
 

8. Informace z AS VUT, Tomáš Hrůza 
Bod č. 8 byl z časových důvodů přesunut na příští řádné zasedání AS FaVU. 
 

9. Různé 
Bod č. 9 byl z časových důvodů přesunut na příští řádné zasedání AS FaVU. 
 
Předsedkyně AS FaVUse připojila k hlasování o bodu č. 10. 
 

10. Stanovení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU VUT, Pavel Sterec 
Termín příštího řádného zasedání AS FaVU byl stanoven na pondělí 8.2.2021ve 13.00 h 
prostřednictvím MS Teams. 

Hlasování: 
pro:8, proti: 0, zdržel se: 0. 

Termín příštího řádného zasedání AS FaVU stanovený na pondělí 8. 2. 2021v 13.00 h 
prostřednictvím MS Teams byl schválen. 
 
Zapsali: Markéta Žáčková a Petr Mucha 
Schválili: Markéta Žáčková a Pavel Sterec 
 


